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Abstract (en)
The process for pickling in an acid bath containing an oxidant is distinguished in that, to increase the action of the pickling process, at least one
peroxygenated compound of titanium or at least one element of the titanium family included in the product to be pickled is formed, with the metal
ionised to a higher valency, the formation of the peroxygenated compound is monitored by measuring the redox potential and the quantity of
oxidising agent is limited to conserve an oxy-reduction potential above the passivation potential of the metal product.

Abstract (fr)
Le procédé de décapage en bain acide contenant un oxydant est caractérisé en ce que pour augmenter la cinétique du décapage, on forme au
moins un composé peroxygéné du titane ou au moins d'un élément de la famille du titane inclus dans le produit à décaper, le métal étant ionisé à
une valence supérieure, on contrôle la formation du composé peroxygéné par une mesure du potentiel redox, et on limite la quantité d'agent oxydant
de façon à conserver un potentiel d'oxydoréduction au-dessous du potentiel de passivation du produit métallique.
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